
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-10-22, § 4 

 

 Tid Tisdagen den 22 oktober 2013 kl. 17:00 – 17:20 
   

 Plats IVA:s konferenscenter, Grev Turegatan 16 
   

 Justerat Tisdagen den 29 oktober 2013 

  

 

Madeleine Sjöstedt   Jakop Dalunde 

  
Närvarande  

 
Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt (FP) ordföranden  

Jakop Dalunde (MP) vice ordföranden 

Peter Jönsson (M) 

Anna Cederschiöld (M)  §§ 2-16 

Mikael Eskman (M) §§ 12-16 

Olof Hermansson Wallentin (FP) 

Johan Fälldin (C) 

Bengt Sandberg (S) 

Sonja Pagrotsky (S) 

Martin Engman (S) 

Ewa Larsson (MP) §§ 2-16 

Sebastian Wiklund (V) 

 
Tjänstgörande ersättare: 

Johan Möller (M) för Anna Cederschiöld (M) § 1 

Tom Hedrup (M) för Sonny Österman (M) 

Katja Hessle (M) för Mikael Eskman (M) §§ 1-11 

Daniel Almgren (MP) för Ewa Larsson § 1 

 

 Ersättare: 

Johan Möller (M) §§ 2-16 

Katja Hessle (M) §§ 12-16 

Dani Amso (M) 

Karin Callerud Blomstrand (M) 

Karin Falk (S) 

Suleiman Said (S) 

Daniel Almgren (MP) §§ 2-16 

Torkel Tigerschiöld (MP) 

Maria Öhman (V) §§ 6-16 

 
Tjänstemän 

 Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena, Anna Wahlström, Ann-Sofie Chudi, Carina 

Jonsson, Christine Oljelund, Eva Olofsson, Jan Lind, Jenny Rydåker, Linda Laine och 

Mattias Sjölander. Borgarrådssekreteraren Jonas Uebel och biträdande 

borgarrådssekreteraren Erica Närlinge från roteln. Personalföreträdaren Birgitta 

Andersson, Reza Etemad och Rolf Bodin närvarade §§ 1-9 samt §§ 14-16. 



  

 

 
 § 4 

Förslag till reviderad skötselplan för Görvälns naturreservat i Järfälla 

kommun. Remissvar 

 Dnr 1.6-369/2013 

 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden besvarar rubricerad remiss från Järfälla kommun med 

 fastighetskontorets tjänsteutlåtande. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 25 september 2013. 

 
Nämndens behandling av ärendet  

 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) finner att nämnden beslutar enligt 

fastighetskontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Jakop Dalunde m.fl. (MP) enligt 

följande: 

 

 Vi vill börja med att berömma förslaget till skötselplan, som är ett gediget arbete 

 som genomsyras av gröna värden. Vi ser positivt på att man vill stärka 

 mångfalden och utveckla hävden, inte bara bevara den. Naturreservaten ska få 

 frodas och inbjuda till delaktighet, inte vara museala objekt för beskådan. Det 

 vore välkommet om andra naturreservat behandlades på samma föredömliga sätt. 

 

 Det är av stor vikt att ett tillräckligt stort område i Kyrkhamn-Lövsta i den s.k. 

 Görvälnkilen naturskyddas. Detta för att knyta an till naturreservatet i Järfälla 

 kommun, skapa synergi och behålla spridningsvägarna mellan reservaten. 

 

 Lågintensivt kontinuitetsskogsbruk bör bedrivas överallt där så är möjligt och 

 markberedning bör undvikas i naturreservat. Igenväxande äldre kulturmarker bör 

 restaureras och inte skogsplanteras. Odlingsbar mark bör användas för 

 livsmedelsproduktion och som betesmarker. Därför förordar vi inte att omföra 

 före detta jordbruksmark till lövskog. 

 

Särskilt uttalande lämnas av Bengt Sandberg m.fl. (S) och Sebastian Wiklund (V) 

enligt följande: 

 

 Det är glädjande att förvaltning och förvaltare sköter naturreservatet så bra och 

 att det finns en ambition att utveckla området. Det blir allt viktigare med 

 grönområden i Stockholm och de områden vi bestämmer oss för att bevara måste 

 vi vara rädda om bjuda in medborgare till att besöka. Det är genom att använda 

 grönområdena som vi också bildar oss i varför grönområden är viktiga för miljö 



  

 och människor.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


